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1. Mötets öppnande 

Ordförande Klas Ström öppnade det stadgeenliga årsmötet. 

2. Fastställande av röstlängd för mötet 

Klas Ström 

Magnus Chröisty 

Kristian Tydén 

Lars Caarp 

Lasse Ringkvist 

Lars Caarp hade också fullmakt att rösta för Christian Ewertzons 
räkning. 

Samt en icke röstberättigad, Eva Chröisty. 

3. Val av ordförande och sekreterare för årsmötet. 

Sittande ordförande, Klas Ström, väljs som årsmötets ordförande och 
som sekreterare för årsmötet väljs Eva Chröisty. 

4. Val av protokolljusterare och rösträknare. 

Lars Caarp valdes till rösträknare. 

Till protokolljusterare valdes Lars Caarp och Magnus Chröisty. 

5. Fråga om mötet utlysts på rätt sätt. 

Ja, mötet har utlysts på rätt sätt och i god tid. 

6. Fastställande av föredragningslista? 

Mötet enades om att fastställa föredragningslistan. 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning/årsbokslut 
för det senaste verksamhets-/räkenskapsåret. 

Ordförande läste upp verksamhetsberättelsen, som även var utskickad 
av ordförande inför mötet för påseende. U-12 samt Skridskoskolan 
hade dessutom lämnat in en egen verksamhetsberättelse. 

Fullständigt utdrag ur huvudboken samt resultatrapport fanns att tillgå. 
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Detta år var det första året för Borås Bandyklubb som självständig 
förening. Borås Bandyklubb har haft en del intäktsposter, bidrag och 
sponsorintäkter.  

När konståkning och bandy separerades, gick transaktioner rörande 
bandydelen igenom och ledde fram till att en post på 137.564,25 kr 
hörde till och gick in i Borås Bandyklubb. Andra intäkter är bla: 

SISU 20 000 kr 

RF 3 860 kr 

Sponsorgåva: Amalin 5 000 kr 

LOK-stöd 10 275 kr 

Borås Bandy har även haft kostnader för souvenirinköp, som t ex  
buffar, mössor, t-shirts, väskor och även materialkostnader 
(match/träningströjor) samt reskostnader. Övriga poster redovisades i 
transaktionslistan. 

Lars Caarp föreslår att en balansräkning ska bifogas, då det endast 
finns en huvudbok. Ordförande håller med samt delar av mötets 
medlemmar. 

Lars Caarp föreslår också att man varje år har jämförbara siffror för 
jämförbara perioder för att kunna diskutera avvikelser och dra 
slutsatser utifrån dessa avvikelser. 

8. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det 
senaste verksamhets-/räkenskapsåret. 

Revisorns rapport lästes upp av ordförande. 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 

Revisorn rekommenderar årsmötet att tillstyrka ansvarsfrihet för 
sittande styrelse. Mötet beslöt att tillstyrka ansvarsfrihet för sittande 
styrelse för det gångna räkenskapsåret. 

10.  Fastställande om medlemsavgifter. 

Ordförande föreslår lika avgifter som tidigare: 50 kr för barn upp till P/F-
16 och ”Kul på is” samt 100 kr för junior och senior verksamhet.  

 Mötet tillstyrkte detta förslag.  

11. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av ekonomisk 
plan för kommande verksamhets-/räkenskapsår. 
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Sittande styrelse har inte arbetat fram någon verksamhetsplan eller 
ekonomisk plan för kommande verksamhets- och räkenskapsår.  

 

Den nya styrelsen skall jobba fram två verksamhetplaner och två 
ekonomiska planer för kommande verksamhetsår. 

Den ena verksamhets/ekonomiska planen kommer baseras på att nya 
tänkta isbanan byggts klar och då kan användas från och med 
november/december 2018. Den andra på att isbanan inte byggts klar 
och då heller inte kan användas alls detta verksamhetsår. 

Planhyra tillkommer nästa års budget på ca 12-14.000 kr ytterligare 
pga kommunens årsbokslut 1/1-31/12. Dvs planhyra för våren 2018 är 
inte med då den skall faktureras oss från kommunen snart, dvs efter 
Borås Bandy klubbs bokslutsårs sista dag, 30/4. I kommande budget 
skall hänsyn tas till detta fenomen. 

Borås Bandyklubb skall kolla av olika alternativ för hyra av 
isbanor/hallar, inte bara i Borås Kommun. Magnus menade att med 
hjälp av nya sponsorintäkter så ska inte barnen/ungdomarna behöva 
betala någonting ytterligare för dessa extra tider även om det kommer 
kosta lite mer (ca 1100 kr/timme för stor bana mot några hundra kronor 
för hyra inne-rink i Borås).  

Ordförande Klas pratade om att man ska se över möjlighet till 
träningsdagar/träningshelger i Skövde eller andra närliggande orter 
med konstfrusen, stor, bandybana, tidigt på och i säsongen, för att 
komma igång tidigare samt utveckla våra barn och ungdomar på bästa 
vis. 

12. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 

Inga motioner inkomna. 

Förslag för att förbättra informationsflödet i klubben, som har varit klart 
bristfälligt tidigare.  

Klubben behöver här en tydligare rollfördelning i verksamheten, tydlig 
och lättåtkomlig information kring klubbens olika aktiviteter och därmed 
skapa en bättre trivsel för alla inblandade.  Ett första steg till detta blir 
en arbetsdag med detta som mål och därmed tydlig information till alla i 
klubben. Att på borasbandy.se kunna få de flesta svar på aktuella 
frågor besvarade känns rimligt och högprioriterat. 

För att klubben ska fungera så måste styrelsen tydliggöra 
föräldraansvar och rollfördelning. I god tid innan säsongen börjar ska 
detta vara genomfört. 
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13.  Val av: 

a. Föreningens ordförande för en tid av ett år. 

Valberedningens förslag är Klas Ström. 

Magnus Chröisty föreslås som ett ytterligare förslag. Magnus 
tackar nej pga att han anser att Borås Bandyklubb just nu 
behövs en väl inarbetad ordförande, insatt såväl i 
förbundsfrågor, politik som upphandlingsprocessen av Boda 
isbana och övriga kontaktnät. Magnus säger dock att han står till 
förfogande i en framtid. 

Klas Ström väljs enhälligt som ordförande. 

b. Halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av två 
år. 

Ordföranden tog upp problematiken med att ha alla ledamöter 
valda på samma antal år och föreslår därför, vilket godkändes, 
att följande kandidater framtagna av valberedning skulle väljas 
på två respektive ett år:  

Lasse Ringkvist väljs på 2 år. 

Magnus Chröisty väljs på 2 år. 

Christian Ewertzon väljs på 1 år 

Kristian Tydén väljs på 1 år 

Calle Posse väljs på 1 år 

Inga andra förslag las fram och valen blev gjorda på detta vis. 

c. En suppleant (ersättare) i styrelsen för en tid av ett år;  

Ingen suppleant är anmäld av valberedning. Ingen suppleant 
valdes av mötet. 

Den nya styrelsens rollfördelning bestäms vid nästkommande 
styrelsemöte. 

d. En revisor jämte en suppleant (ersättare) för en tid av ett år. 
I detta val får inte styrelsens ledamöter delta.  
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Mirja Scott väljs till revisor. Ingen suppleant valdes. 

 

 

e. Två ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka 
en ska utses till ordförande. 

Henrik Johansson och Magnus Almström har sagt ja till att 
fortsätta. Inga andra förslag finns och mötet är nöjda med dessa 
förslag. Henrik och Magnus väljs därmed. 

f. Ombud till möten där föreningen har rätt att vara 
representerad genom ombud.  

Klas Ström väljs till ombud. 

14. Mötets avslutande. 

 

 

Protokollförare: Eva Chröisty _______________________ 

 

 

 

_________________  _______________________ 

Lars Caarp, justerare   Magnus Chröisty, justerare 


